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“We stevenen af op een recordoogst!”
Het Nieuwsblad + - 24 Jul. 2018

Sint-Lievens-Houtem / Vlierzele - Veel landbouwsector moeten met lede ogen toekijken hoe hun gewassen verdrogen maar
wijnbouwer Jan Caudron zal de laatste zijn die klaagt over de droogte: “Als het weer zo blijft, stevenen we af op een recordoogst.”

Ik zal de laatste zijn die klaagt over de droogte. Misschien ben ik wel de gelukkigste landbouwer in de wijde omgeving

Jan Caudron

Als we met wijnbouwer Jan Caudron (48) door de Vlierzeelse wijk Morelgem wandelen, zien we links en rechts landbouwgewassen die
het moeilijk hebben door de droogte: maïsplanten die half zo groot zijn als op andere jaren rond deze tijd en witloofplantjes die moeite
hebben om het hoofd boven de kurkdroge kluiten te houden. Maar zodra we het hogere deel van de Kampenberg bereiken, zien we
aan ander landschap: rijen druivenstokken die frisgroen ogen en waar dikke druiventrossen aan hangen. “Als het weer zo blijft, komt de
oogst sneller dan verwacht en stevenen we af op een recordoogst”, zegt Jan Caudron. “Ik zal de laatste zijn die klaagt over de droogte.
Misschien ben ik wel de gelukkigste landbouwer in de wijde omgeving?”

Buitje welkom

De Provençaalse weersomstandigheden in ons land leggen de wijnbouwers geen windeieren. “Let wel, een regenbuitje is hier ook
welkom, want druiven hebben zowel zon als water nodig. De oudere wijnstokken zijn sterk geworteld en halen hun vocht probleemloos
uit de in de diepere leemlagen van deze helling”, verduidelijkt de wijnbouwer, “maar de jonge wijnstokken moet ik elke dag water
geven, leidingwater welteverstaan want mijn regenputten zijn al leeg.”

“Vorig jaar was er ook een warme zomer en daardoor ontwikkelden de wijnstokken krachtige knoppen waar nu grote trossen aan
hangen. De huidige hete zomer belooft ook veel goeds voor volgend jaar.”

“Maar denk maar niet dat wijnbouwers nu schatten verdienen”, waarschuwt Caudron. “Ik zal tevreden zijn dat ik dit jaar voor het eerst
break even draai. De voorbije jaren moest ik zwaar investeren in materieel. Vijftien jaar geleden startte ik met 350 wijnstokken, nu heb
ik er 6.000, verspreid over anderhalve hectare op de Morelgemse Kampenberg en op de Vlierzeelse grens met Vlekkem. Wijnbouw is
hard werken en investeren en toch erkent de landbouwoverheid onze activiteiten niet als landbouw. ‘Het is een hobby’, blijft het klinken.
Onbegrijpelijk.”

Ieder jaar makkelijker

“Toen ik jaren geleden met rode druivenrassen startte zoals de gamay, verklaarden specialisten mij gek. Die hebben Franse
temperaturen nodig, zeiden ze. Maar nu hebben we Franse temperaturen. Of die een gevolg zijn van echte klimaatverandering weet ik
niet, maar het lijkt erop dat het ieder jaar makkelijker wordt om aan wijnbouw te doen.”

Jan Caudron hoopt dat er na de hitteperiode geen hagelbuien komen want die zijn rampzalig voor de oogst. Het zou jammer zijn voor
de ‘Kampagne’, de Vlierzeelse schuimwijn. Het wijnbouwproces is gelijk aan dat van champagne maar de bubbels van Jan mogen niet
zo heten. Ze worden ‘Kampagne’ genoemd, verwijzend naar de Kampenberg waar de druiven groeien.

Delen Tweet Google+ Mail

https://www.nieuwsblad.be/cnt/dmf20180723_03628070

